
 

 

 

Zápis č. 19/2013 z 19. jednání pléna AS FEK ZČU v Plzni ze dne 

20. 11. 2013 

Přítomní senátoři: Ing. Josef Červený Ph.D., PhDr. Věra Dvořáková, PaedDr. Dana Egerová 

Ph.D., Ing. Venuše Fišerová, RNDr. Mikuláš Gangur Ph.D., Ing. Pavlína Hejduková Ph.D., 

Bc. Klára Jechová, Ing. Michaela Krechovská Ph.D., Bc. Zuzana Malá, Ing. et Ing. Jiří Pešík, 

Ing. Martin Polívka, Mgr. Romana Suchá, Ing. Jan Tlučhoř Ph.D., Bc. Jana Vítovcová 

Omluvení senátoři: Bc. Marek Čech, JUDr. Ing. David Martinčík 

Přítomní hosté: Doc. Dr. Ing. Miroslav Plevný, Ing. Hana Kunešová 

Přítomno: Po celou dobu jednání bylo přítomno vždy alespoň 11 senátorů, senát byl po 

celou dobu jednání usnášeníschopný. 

Předsedkyně Dr. Egerová přivítala všechny přítomné na 19. jednání pléna AS FEK a 

zdůraznila, že nejvýznamnějším úkolem tohoto jednání je volba kandidáta na děkana FEK na 

funkční období 2014 – 2018. Poté jmenovala dvě skrutátorky – senátorky Hejdukovou a 

Krechovskou – a předložila k hlasování návrh programu jednání.   

Návrh programu 19. jednání pléna AS FEK ZČU v Plzni 

1. Vyhláška č. 11DV/2013 „Přijímání ke studiu do navazujících magisterských 

studijních programů na Fakultě ekonomické ZČU v Plzni pro akademický rok 

2014/2015.“ 

2. Informace o výsledcích řádných voleb do AS FEK ZČU a AS ZČU a vyhlášení 

doplňovacích voleb do AS FEK ZČU  

3. Volba kandidáta na děkana FEK pro funkční období 2014 – 2018 

4. Různé 

Přítomno: 11 členů AS FEK 

Hlasování o programu jednání: pro: 11, proti: 0, zdržel se: 0 

Program 19. jednání pléna AS FEK byl schválen. 

 

Ad 1) Vyhláška č. 11DV/2013 „Přijímání ke studiu do navazujících magisterských 

studijních programů na Fakultě ekonomické ZČU v Plzni pro akademický rok 2014/2015.“ 

Na úvod tohoto bodu jednání se slova ujala proděkanka Kunešová, která okomentovala 

předkládaný dokument. Oproti verzi, která byla představena na minulém jednání AS FEK, 

byly u oboru Informační management doplněny okruhy pro přijímací zkoušku 

z informatických a matematických předmětů. Do přijímacích zkoušek na tento obor byl také 

oproti loňskému stavu doplněn okruh věnující se obecné ekonomické teorii. 

Během vystoupení proděkanky Kunešové přišel na jednání senátor Gangur.  

Vzhledem k tomu, že k obsahu předkládané vyhlášky nebyly vzneseny žádné připomínky, 

nechala předsedkyně Dr. Egerová hlasovat o následujícím usnesení: 



AS FEK ZČU schvaluje Vyhlášku č. 11DV/2013 „Přijímání ke studiu do navazujících 

magisterských studijních programů na Fakultě ekonomické ZČU v Plzni pro akademický 

rok 2014/2015.“  

Přítomno: 12 členů AS FEK 

Hlasování: pro: 12, proti: 0, zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato. 

 

Ad 2) Informace o výsledcích řádných voleb do AS FEK ZČU a AS ZČU a vyhlášení 

doplňovacích voleb do AS FEK ZČU  

V rámci tohoto bodu seznámila předsedkyně volební komise Dr. Dvořáková přítomné 

s konečnými výsledky voleb do AS FEK ZČU. Dále konstatovala, že volby proběhly po 

organizační stránce bezproblémově a že nedošlo k žádnému pochybení, které by mohlo mít 

vliv na jejich platnost. Ve studentské části nicméně nekandidoval žádný student z chebské 

části fakulty a dva mandáty studentských senátorů tak zůstaly neobsazeny. Je proto nutné 

vyhlásit doplňovací volby. Následovala diskuse o obecném termínu těchto voleb, který byl 

nakonec stanoven na týden 6. – 12. 1. 2014. Doplňovací volby vyhlásí v souladu s Volebním 

a jednacím řádem AS FEK předsedkyně senátu Dr. Egerová. 

V průběhu projednávání tohoto bodu přišli na jednání senátoři Červený a Pešík. 

Předsedkyně Egerová navrhla na závěr tohoto bodu jednání následující usnesení:     

AS FEK bere na vědomí o výsledcích řádných voleb do AS FEK ZČU a AS ZČU. 

Přítomno: 14 členů AS FEK 

Hlasování: pro: 14, proti: 0, zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato. 

 

Ad 3) Volba kandidáta na děkana FEK pro funkční období 2014 – 2018 

Na úvod tohoto bodu jednání vyzvala Dr. Egerová přítomné senátory, aby se ještě před 

volbou obraceli na kandidáta se svými dotazy ohledně dalšího směřování fakulty.  

Jako první se do diskuse přihlásila senátorka Fišerová, která se pana děkana dotázala, čím si 

vysvětluje nízkou účast členů akademické obce na předvolebním setkání s kandidátem. Podle 

Ing. Fišerové je to dáno celkovým nezájmem studentů i vyučujících o fakultu. Doc. Plevný 

zareagoval s tím, že si není jistý, čím je tento nezájem způsoben. Dle jeho názoru mohl hrát 

roli i fakt, že je jediným kandidátem a na setkání se tak nedal očekávat názorový střet.  

Poté se na pana děkana obrátila senátorka Krechovská s dotazem na složení jeho pracovního 

týmu v případném novém funkčním období. Doc. Plevný poté prezentoval svou představu o 

personálním obsazení míst proděkanů. 

Poslední dotaz vznesl senátor Polívka, který se zajímal o způsob rozdělování prostředků na 

SGS v příštím roce – zda budou peníze rozdělovány arbitrárně na katedry nebo bude o určitý 

objem prostředků možno soutěžit. Doc. Plevný reagoval s tím, že část peněz bude rozdělena 

mezi katedry, ale u zbývajících zdrojů je soutěž možná. 

Vzhledem k tomu, že nikdo další se již s dotazem nepřihlásil, bylo přistoupeno k přípravě 

prvního kola první volby kandidáta na děkana FEK. Předsedkyně Dr. Egerová seznámila 

senátory s nutností schválit volební komisi. Jako její členy navrhla senátorku Hejdukovou, 

senátorku Krechovskou a senátora Pešíka. O jednotlivých členech komise bylo poté 

hlasováno per partes: 



AS FEK schvaluje Ing. Pavlínu Hejdukovou Ph.D. jako členku volební komise pro 1. kolo 

1. volby kandidáta na děkana FEK ZČU v Plzni.  

Přítomno: 13 členů AS FEK 

Hlasování: pro: 13, proti: 0, zdržel se: 1  

AS FEK schvaluje Ing. Michaelu Krechovskou Ph.D. jako členku volební komise pro 1. 

kolo 1. volby kandidáta na děkana FEK ZČU v Plzni. 

Přítomno: 13 členů AS FEK 

Hlasování: pro: 13, proti: 0, zdržel se: 1  

AS FEK schvaluje Ing. et Ing. Jiřího Pešíka jako člena volební komise pro 1. kolo 1. volby 

kandidáta na děkana FEK ZČU v Plzni. 

Přítomno: 13 členů AS FEK 

Hlasování: pro: 13, proti: 0, zdržel se: 1  

Volební komise pro první kolo první volby byla tedy schválena v navrženém složení.  

Poté se slova ujala předsedkyně volební komise Dr. Hejduková, která seznámila senátory 

s organizačními záležitostmi volby a zahájila první kolo první volby. 

Po skončení volby informovala Dr. Hejduková přítomné o výsledcích: 

Pro kandidáta Doc. Dr. Ing. Miroslava Plevného – 7 hlasů. 

Neplatných – 7 hlasů. 

Dr. Hejduková konstatovala, že v prvním kole první volby nebyl kandidát na děkana FEK 

ZČU zvolen. V reakci na tuto skutečnost přerušila předsedkyně Dr. Egerová jednání pléna AS 

FEK a svolala jednání předsednictva. 

Po obnovení jednání pléna AS FEK seznámila Dr. Egerová přítomné s rozhodnutím 

předsednictva – druhé kolo první volby bude odloženo na příští jednání AS FEK. Po krátké 

diskusi bylo za termín tohoto jednání určeno 11. 12. 2013, jednání se bude konat od 14:30 

v HJ-210.   

 

Ad 4) Různé 

V rámci tohoto bodu jednání informovala proděkanka Kunešová přítomné senátory o 

skutečnosti, že stávajícím členům disciplinární komise FEK končí mandát a je proto nutné 

schválit nové složení této komise. V součinnosti se senátory AS FEK byly navrženi RNDr. 

Mikuláš Gangur Ph.D., Ing. Pavlína Hejduková Ph.D. a PhDr. Milan Jermář Ph.D. jakožto 

zástupci akademických pracovníků a Klára Plevková, Matěj Vála a Vojtěch Syrovátko jako 

zástupci studentů. Vzhledem k tomu, že k navrhovaným osobám nebyly žádné připomínky, 

nechala předsedkyně Dr. Egerová hlasovat o následujícím usnesení: 

Akademický senát Fakulty ekonomické Západočeské univerzity v Plzni schvaluje RNDr. 

Mikuláše Gangura Ph.D., Ing. Pavlínu Hejdukovou Ph.D., PhDr. Milana Jermáře Ph.D., 

Kláru Plevkovou, Matěje Válu a Vojtěcha Syrovátku jako členy disciplinární komise FEK 

ZČU pro období 1. 12. 2013 – 30. 11. 2015.  

Přítomno: 14 členů AS FEK 

Hlasování: pro: 14, proti: 0, zdržel se: 0   Usnesení bylo přijato.  



Poté se již nikdo další do diskuse nepřihlásil. Předsedkyně senátu Dr. Egerová proto 

poděkovala přítomným za účast a jednání ukončila.   

Příští jednání pléna AS FEK se bude konat dne 11. 12. 2013 od 14:30.    

 

 

 

Schválená usnesení 
Usnesení 1: 

AS FEK ZČU schvaluje Vyhlášku č. 11DV/2013 „Přijímání ke studiu do navazujících 

magisterských studijních programů na Fakultě ekonomické ZČU v Plzni pro akademický 

rok 2014/2015.“  

Hlasovalo: 12 členů AS FEK, pro: 12, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení 2: 

AS FEK bere na vědomí o výsledcích řádných voleb do AS FEK ZČU a AS ZČU. 

Hlasovalo: 14 členů AS FEK, pro: 14, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení 3: 

AS FEK schvaluje Ing. Pavlínu Hejdukovou Ph.D. jako členku volební komise pro 1. kolo 

1. volby kandidáta na děkana FEK ZČU v Plzni.  

Hlasovalo: 14 členů AS FEK, pro: 13, proti: 0, zdržel se: 1 

Usnesení 4: 

AS FEK schvaluje Ing. Michaelu Krechovskou Ph.D. jako členku volební komise pro 1. 

kolo 1. volby kandidáta na děkana FEK ZČU v Plzni. 

Hlasovalo: 14 členů AS FEK, pro: 13, proti: 0, zdržel se: 1 

Usnesení 5: 

AS FEK schvaluje Ing. et Ing. Jiřího Pešíka jako člena volební komise pro 1. kolo 1. volby 

kandidáta na děkana FEK ZČU v Plzni. 

Hlasovalo: 14 členů AS FEK, pro: 13, proti: 0, zdržel se: 1 

Usnesení 6: 

Akademický senát Fakulty ekonomické Západočeské univerzity v Plzni schvaluje RNDr. 

Mikuláše Gangura Ph.D., Ing. Pavlínu Hejdukovou Ph.D., PhDr. Milana Jermáře Ph.D., 

Kláru Plevkovou, Matěje Válu a Vojtěcha Syrovátku jako členy disciplinární komise FEK 

ZČU pro období 1. 12. 2013 – 30. 11. 2015.  

Hlasovalo: 14 členů AS FEK, pro: 14, proti: 0, zdržel se: 0 

 

V Plzni dne 20. 11. 2013 

Zapsal: Ing. Martin Polívka, tajemník AS FEK 

Schválila: PaedDr. Dana Egerová Ph.D., předsedkyně AS FEK  


